
  

 

Motie 'Stoepplantjes' 

De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 7 en 10 november 2022, ter behandeling 

van de Programmabegroting 2023-2026, 

Constaterende dat: 

- op Haarlemse stoepen veel spontane vegetatie groeit die nu meestal wordt weggehaald; 

- deze vegetatie, ook wel bekend als stoepplantjes, een directe bijdrage levert aan de 

biodiversiteitsdoelstellingen van Haarlem, ze bieden onder andere voedsel en een leefplek voor 

insecten; 

Overwegende dat: 

- de gemeente Haarlem stuurt op een verschuiving van monitoring op beeldkwaliteit naar een meer 

ecologische aanpak; 

- het laten staan van stoepplantjes minder werk voor de uitvoerende organisatie betekent, dus ook 

minder kosten, waardoor meer budget overblijft voor de omschakeling naar een ecologischer beheer 

van de openbare ruimte; 

- de gebruiksfunctie van de openbare ruimte vaak niet hoeft te lijden onder de aanwezigheid van 

stoepplantjes, omdat veiligheid en toegankelijkheid op niveau blijven; 

- een beleidswijziging waarbij het laten staan van stoepplantjes tot 30cm vanaf de perceelgrens een 

goede gelegenheid is om inwoners van Haarlem uitleg te geven over de biodiversiteitscrisis; 

- de gemeente Utrecht al een dergelijk beleid hanteert¹; 

Verzoekt het college: 

- om vanaf 2023 de norm voor het beheer van spontane vegetatie tot een afstand van 30cm vanaf de 

gevels en tuinen om te keren: niet weghalen, maar 'laten staan tenzij'; 

- om deze verandering van beheer en de reden waarom duidelijk te communiceren met de inwoners 

van Haarlem; 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Janneke Moedt, Partij voor de Dieren 

Ron Dreijer, CDA 

¹: https://utrecht.nieuws.nl/stadsnieuws/78536/utrecht-opent-ogen-voor-stoepplantjes/ 
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